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Ormanlarda ateşli pikniğin yasaklanacağını belirten 
Şahin, bu konuda gerek kent sakinlerinin gerekse tu-
ristlerin duyarlı olması gerektiğini söyledi. Toplantıda 
ayrıca; elektrik trafolarının etrafındaki otların temiz-

lenmesine, ormanlık alanlara yakın yerlerde, izin almaksızın 
safari ve benzeri sportif faaliyetler yapmanın ve havai fişek 
atmanın yasaklanmasına karar verildi. n 5'TE

KIRMIZI 
ALARM

Bu yıl yangın sezonu erken başladı

ANTALYA Valisi 
Hulusi Şahin, 

yangın sezonu-
nun erken baş-

ladığını duyurdu. 
Şahin, “Bu yıl sı-
cak ve kurak bir 

bahar geçirdik 
ve geçen sene-
ye oranla daha 

fazla orman yan-
gınıyla sezona 

başladık.” dedi

                    KURAKLIK RİSKİ BÜYÜTTÜ 

Döşemealtı ilçesindeki Uluslararası Ormancılık Eğitim 
Merkezi’nde düzenlenen toplantıda Antalya’nın orman 
yangını riski ve önlemleri masaya yatırıldı. Toplantıya 
başkanlık eden Antalya Valisi Hulusi Şahin,  “Bu yıl 

daha sıcak ve kurak nisan ve mayıs ayı geçirdik. Geçen seneye 
oranla daha fazla orman yangınıyla sezona başladık. Bu yan-
gınlar büyümeden önlendi.”  dedi

                    ÖNLEMLER SIKILAŞTIRILACAK

n SERIK’te 6'ncı sınıf 
öğrencisi F.M.B.’nin, 
okulun müdür yardımcısı 
A.Ç.'nin saldırısına uğra-
dığı öne sürüldü. Öğren-
ci velisi Adnan Birgül, 
Müdür Yardımcısı A.Ç. 
hakkında oğlunun üzerine 
araç sürdüğü ve ardından 
bıçakla kovaladığı iddi-
asıyla şikâyette bulundu. 
Olayla ilgili soruşturma 
başlatıldı.  n 4'TE

KORKUNÇ İDDİA
                    BU NASIL EĞİTİMCİ?

n KENTLERIN sürdürülebilir 
gıda sistemleri geliştirilmesi ve 
sağlıklı beslenmeyi yaygınlaş-
tırmasındaki rolünü esas alan 

Milano Kentsel Gıda Politikası 
Paktı’na (MUFPP) Muratpaşa 
Belediyesi de dahil oldu.  
n HABERI 8’DE 

SÜRDÜREBİLİRLİK 
İÇİN İMZA ATILDI 

Süper Lig ekiplerinden 
Antalyaspor’un gelecek 
sezon teknik direktörlüğü-
nü yapacak olan Alex de 
Souza, akşam saatlerinde 
havalimanında coşkuyla 
karşılandı. Souza, “En büyük 
Antalyaspor” dedi. SPOR’da 

Efsane isim imza için geldi

COŞKULU 
KARŞILAMA

n ARI, “Şehir merkezinin dışına yapılan bir 
Şehir Hastanesi için Antalya’nın merkezin-
deki en köklü hastane feda edilmek isteniyor 
ve hastanenin önemli bölümleri ve persone-
lin önemli bir kısmı Şehir Hastanesi’ne nak-
lediliyor. Bu hastaneyi yenisi yapılıncaya 
kadar korumaya kararlıyız.” diye konuştu. 
n HABERI 5’TE 

KAPATILMASINA  
GÖZ YUMMAYIZ
CHP Antalya Milletvekili Av. Cavit Arı, Antalya İl 
Sağlık Müdürü Evren Ekingen’in Atatürk Devlet 
Hastanesi’nin eski bina olduğu için deprem açısın-
dan riskli olduğu açıklamasına tepki gösterdi. 
                    ARI: KORUMAKTA KARARLIYIZ

n ATSO Başkanı Ali Bahar, Antal-
ya’nın e-ticaret hacminde 5. sırada yer 
alırken, uyum endeksinde 30. sırada 
yer aldığına dikkat çekti. Bahar, “E-ti-
caretin avantajları konusunda daha 
fazla üyemizi bilgilendirmek gelecek 
misyonlarımız arasında yer alıyor.” 
dedi. n HABERI 4’TE 

E-TİCARETİMİZ 
YETERLİ DEĞİL

n ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) 
Başkanı Ali Çandır, yılbaşından bu 
yana ülke ve Antalya ihracatının 
iyi bir performans sergilemediğine 
dikkat çekti ve kur politikasında yeni 
düzenleme istedi. n 4'TE
 

İHRACATÇININ 
KUR ÇIKMAZI

n SAĞLIK Emekçileri Sendikası’nın 
her çarşamba farklı bir Aile Sağlığı 
merkezi önünde devam ettirdiği  “Ver-
gide Adalet” eylemlerinin dördüncüsü 
Siteler Aile Sağlığı Merkezi önünde 
gerçekleştirildi. n 5’TE 

ADALET EYLEMİ
4. HAFTASINDA

n GAZIANTEP’in tescilli ürünü Antep 
fıstığı, Antalya’nın Korkuteli ilçesinde 
denendi ve tuttu. Üreticiler, kurak ve atıl 
arazilere diktikleri fidanların meyvesini 
satarak gelir elde etti. n HABERI 2’DE 

Korkuteli’de 
Antep fıstığı 
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25 Nisan 2024 Per-
şembe günü, Kent 
Konseyi’nin daveti 

üzerine kurumda bir Altın 
Portakal brifingi vermiş, 
festivalin bundan sonra 
izleyeceği seyir konusunda 
görüşlerimi paylaşmıştım. 
Konuya ilişkin hazırladığım 
metin, sonradan ortak bir 
açıklamaya dönüşse de, 
kimi uyarıların altını daha 
koyu çizmek ve vurgu 
yapılan konuları ilk elden 
anımsatmak bakımından 
orijinal metni paylaşmak 
istiyorum.

Şenlikten Organizasyona
Antalya’nın piyasa 

diliyle söyleyecek olursak, 
kültürel zeminde en büyük 
“marka değerlerinden” 
olan ve sinemamızın 60 
yıl boyunca en prestijli 
ödüllerini vererek sektörü 
taçlandıran Altın Portakal 
Film Festivali’nde başarıya 
ulaşmanın yolunun, et-
kinliğin köklerine dönmek 
olduğunu düşünüyoruz.

Behlül Dal ve Avni 
Tolunay’ın, bir dünya 
cenneti olan kentlerini 
ülke genelinde tanıtmak 
olan Antalyalılarla çıktıkları 
anlamlı yol, aradan geçen 
süre boyunca kuruluş 
ideallerinden uzaklaşmış 
görünmektedir. Ne yazık ki 
festival’e dışarıdan atanan 
organizatörler, etkinliğin 
kent açısından önemini 
algılamaktan uzaktır. Oysa 
Altın Portakal, Antalya 
halkı için bir film festivali 
olmaktan çok daha ötesini 
ifade etmektedir. Bu etkin-
liğin sanatsal / sinemasal 
niteliği çok önemli olsa da, 
olgunun sosyolojik bir yanı 
da bulunmaktadır. 60’lı ve 
70’li yılların festivallerin-
deki “şenlik”, “karnaval” 
havası, son dönemde 
birkaç salona indirgenmiş 
ve ancak şanslı bir azın-
lığın takip edebildiği bir 
organizasyon havasına 
bürünmüştür.

Kente Dokunan Bir Festival
Temel misyonunu 

sadece bir “film festivali” 
hazırlamakla sınırlandıran 
atanmış organizatörler, 
geniş kesimlerin ne zaman 
başlayıp bittiğini anım-
samadıkları bir festival 
planlaması yapmakta-

dır. Yalnızca açılış ve 
kapanış gecelerinde 
verilen konserler ve 
ödül törenlerinin takip 
edilebildiği bir organi-
zasyonun geçmişteki 
gibi halkı kapsamadı-
ğı ortadadır. Festival 
organizasyonuna birkaç 
aylığına Antalya’ya 
gelerek hazırlanan bu 
organizatörler, öteden 

beri bir sinema kenti olan 
Antalya’nın kültürel kodla-
rına uygun, yeni sanatsal 
heyecan yaratacak çalış-
malarla da ilgilenmemek-
tedirler. Süreç içinde Altın 
Portakal Film Festivali’ni 
takip edenler, çoğunluğu 
İstanbul’dan gelen bir da-
vetli topluluğudur. Festival, 
kente dokunabilir olmak-
tan çıkmıştır.

Bu olumsuz tabloyu ter-
syüz etmenin yolu, festival 
organizasyonunu Antalya 
merkezli kılmaktan geç-
mektedir. Önceki festivaller 
göz önünde bulunduruldu-
ğunda kent insanında bu 
birikim olduğu görülecek-
tir. Yılın sadece 6-7 günü 
için değil, 12 aya yayılan 
bir etkinlik takvimini ancak 
festivale kenttin içinden 
bakan kadrolar gerçekleş-
tirebilir. 

Potansiyeli Açığa Çıkarmak
Geçmişteki gibi, alanın-

da bir ilk olan uluslararası 
plastik sanatlar sempozyu-
mundan müzik yarışma-
larına, tiyatro gösterimle-
rinden sergi, konferans ve 
panellere, toplumdaki pek 
çok bireyin kendisinden 
bir şeyler bulabileceği bir 
festivali organize etmek 
sanıldığı kadar zor değil-
dir; bütün bu çalışmalar 
bütçe sınırlarını zorlayacak 
ölçüde de değildir. Ayrıca 
yeni dönemin teknolojik 
koşullarına uygun olarak 
organize edilebilecek, 
Antalya Valiliği tarafından 
sekiz yıl boyunca düzen-
lenen liselerarası kısa film 
yarışmaları gibi çalışmala-
ra imza atmak da olasıdır. 
Halka, yine gençlerimiz 
için plastik sanatlar, tiyatro 
ve müzik yarışmalarıyla 
sürdürülebilir, kentin po-
tansiyeli açığa çıkarılabilir.

Bütün bunların yolu, 
son zamanlarda organiza-
törler marifetiyle halktan 
kopuk bir görünüm çizen 
Altın Portakal’ı aslî sahibi 
olan Antalya insanına 
teslim etmek, yürütülecek 
çalışmalarda kent insanı-
nın birikiminden faydalan-
maktır.

Kamuoyuna ve festivali 
planlayan yerel yönetime 
saygıyla duyurulur.

TUNCER ÇETINKAYA

Nasıl 
Bir Altın 

Portakal?

YEDİNCİ DEFTER

Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Tarım-
sal Hizmetler Daire 
Başkanlığı kentteki 

üreticiler için alternatif ürün 
çeşitlerine yönelerek çalışmalar 
yapıyor. Korkuteli ilçesinde su 
azlığı ve iklim değişikliğiyle hava 
sıcaklığının artması nedeniyle 
bölgede Antep fıstığı yetiştirici-
liği denendi.Yapılan toprak ve su 
analizlerinin yanı sıra Gaziantep, 
Siirt ve Mardin’deki üreticilerle 
de görüşüldü. Bölgeden getirilen 
fidanlar deneme amaçlı dikildi ve 
iklime uyum sağladığı gözlendi. 
İlçede 1 dekar için 20 fidan hibe 
verilmesiyle ilgili proje başlatan 
büyükşehir belediyesi, geçen yıl 
8 bin fidan dağıttı. Üreticilere 
bakım ve yetiştirmeyle ilgili 
gerekli desteği de sağlayan 
belediye, verim alan 
üreticilerin geri dönüş-
lerinden sonra hibe 
miktarını artırdı.

DAHA RAHAT 
YETİŞİYOR 
Bu yıl sırada bekle-
yen 500 üretici oldu-
ğunu anlatan Antalya 
Büyükşehir Belediyesi 
Tarımsal Hizmetler Daire 
Başkanlığı Bitkisel Üretim 
ve Eğitim Şube Müdürü Saadet 
Tuğrul Ay, “İnceleme yaptık ve 
üzerine düşündük. Gaziantep ve 
çevresindeki bahçeleri inceledik. 
İklim ve toprak yapısının uyumu-
na bakarak çalışmayı başlattık. 
Bu yıl 3’üncü kez fidan dağıtımı 
yapacağız. Çiftçimiz bu işe çok 

ilgi gösterdi. Hiç ekim yapılma-
yan alanların değerlendirilmesini 
amaçlıyoruz. Hiç sulamadan yeti-
şen bir tür bu diktiğimiz fidanlar. 
İklim değişikliği ve kuraklık ana 

sorunumuz. Bizdeki iklim daha 
nemli ve toprağımız daha verimli. 
Antep fıstığının burada Gaziantep 
ve Şanlıurfa’ya nazaran daha rahat 
yetiştiğini gördük. Çiftçimiz yo-
ğun ilgi gösteriyor” diye konuştu.

SIRADA 500 ÜRETİCİ VAR
Geçen seneki fiyatlarla 1 dekarlık 
alanda çiftçinin masraflar hariç 
150 bin lira kazandığını ve Ga-
ziantep’te 10 yılda tam seviyede 
ürün verir hale gelen ağacın, 
Antalya’da 7 yılda bu aşamaya 
geleceğini belirten Ay, “8 bine 
yakın fidan verdik. 500 çiftçimiz 

sırada bekliyor. 1 dekardan az 
olan arazilere vermiyoruz. Talep 
giderek artıyor” dedi.

İKLİM ŞARTLARI UYDU
Üretici Ali Şevkan (52) ise 35 yıl-
dır çiftçilik yaptığını ve denemek 
için diktikleri fidanlardan verim 
almaya başladığını anlatarak, 
“İklim şartları uydu. Çok güzel 
oluyor şu anda. Bakımı ve buda-
masının iyi olması lazım. Ağaçta 
meyveleri görünce seviniyorum. 
Geçen sene az vermişti, yedik 
tadı da çok güzeldi” diye konuş-
tu. n DHA 

KORKUTELİ’DE 
ANTEP FISTIĞI 
GAZİANTEP’in tescilli ürünü Antep fıstığı, Antalya’nın 
Korkuteli ilçesinde denendi ve tuttu. 1 yılda 8 bin fi-
dan dağıtılan üreticiler, kurak ve atıl arazilere dik-
tikleri fidanlardan meyve alıp satarak gelir elde etti.

AKDENIZ Üniversitesi İletişim 
Fakültesi, Ekonomi Muhabirle-
ri Derneği’nin (EMD) Avrupa 
Birliği ve Gazeteciler Cemiyeti 
desteğiyle hayata geçen “EMD 
Akademi Anadolu’da” projesi 
kapsamında düzenlenen semine-
re ev sahipliği yaptı.Geleceğin 
gazetecilerini ekonomi ve finans 
alanında bilinçlendirerek, sektöre 
katkı sağlamayı hedefleyen proje 
kapsamında EMD ve İletişim 
Fakültesi iş birliğiyle ortak bir 
seminer gerçekleşti. Seminer kap-
samında alanında yetkin meslek 
uzmanları, Gazetecilik Bölümü 
öğrencileri ile bir araya geldi.
Etkinliğe Akdeniz Üniversitesi 
İletişim Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Seçil Deren Van HetHof, 
Gazetecilik Bölüm Başkanı Prof. 
Dr. Tülay Bektaş, EMD Genel 
Başkanı Turgay Türker, Antalya 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
İdris Taş, Antalya Ticaret Borsası 
(ATB) ve Antalya Tarım Konseyi 
(ATAK) Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Çandır,EMD Antalya Tem-
silcisi Mehmet Çınar, Akademis-
yenler ve Gazetecilik Bölümü 
öğrencileri katıldı.

ALANINA HÂKİM, GÜVEN VEREN 
GAZETECİLERE İHTİYAÇ VAR 
Açılışta konuşan Akdeniz 
Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Seçil Deren Van 
HetHof, “İletişim Fakültesi olarak 
alanlarında tecrübeli gazetecileri 
ağırlamaktan ve böylesine anlam-
lı bir etkinliğe ev sahipli yap-
maktan son derece gururluyuz. 
Araştırmalar gazetecilere olan 
güvenin düşük olduğunu gösteri-
yor maalesef. Bu anlamda alanına 
hâkim, güven veren araştırmacı 

gazetecilere ihtiyaç var. Bugün 
halkın çoğunluğu için en önemli 
konu ekonomi. Bu alanda doğru 
ve güvenilir haberler hem halkın 
doğru haber almasına yardımcı 
olacak hem de iş dünyasının 
doğru hamleler yapmasına katkı 
sağlayacaktır.” şeklinde konuştu.

HABERİN EN BÜYÜK MALİYETİ 
BİLGİ BİRİKİMİDİR 
EMD’nin kuruluşundan günü-
müze tarihi ve işleyişi hakkında 
bilgi veren EMD Genel Başkanı 
Turgay Türker ise, “Teknolojik 
gelişmelerle birlikte gazetecilik 
mesleğindeki istihdam alanları 
daralıyor. Ancak belirli alanlar-
da uzmanlaşarak mesleğinizde 
başarıyı elde edebilirsiniz. Bir 
haberin en büyük maliyeti bilgi 
birikimidir. Sizler bu meslekte 
bilgi birikiminizle fark yaratı-
yorsunuz. Bu bilgi birikiminizle 
belirli bir alanda uzmanlaşmanız 
ve alan muhabirliği yapmanız sizi 
her geçen gün geliştirerek hede-
finize ulaşmanızı daha mümkün 
kılacaktır.” diye konuştu.

GAZETECİ KENDİSİNİ HER 
ALANDA ÇOK İYİ YETİŞTİRMELİ 
Meslek hayatı boyunca yaşadı-

ğı tecrübelere değinen Antalya 
Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
İdris Taş, “Gazetecinin toplumun 
önünde topluma yol gösterici, 
örnek insan olma sorumluluğu 
vardır. 

Onun için gazeteci kendisini 
her alanda çok iyi yetiştirmeli 
ama özellikle belirli alanlarda da 
derin bilgi birikimine sahip olma-
lı. Özellikle yaşadığımız tekno-
lojik çağda gazetecilik yapmayı 
düşünen adaylar yabancı dil öğ-
renmeli, grafik tasarım bilgisine 
sahip olmalı, sosyal medyayı çok 
iyi kullanmalı.” diye konuştu.

HABER DOĞRU KAYNAKTAN, 
DOĞRU VERİLERLE HALKA 
ULAŞTIRILMALI 
Antalya tarımı hakkında bilgi 
veren Antalya Ticaret Borsası 
(ATB) ve Antalya Tarım Konseyi 
(ATAK) Yönetim Kurulu Başkanı 
Ali Çandır, “Her evi, her sofrayı 
ilgilendiren tarım ve gıda ürünleri 
spekülasyona açık bir alan. 

Ancak speküle edilmeyecek 
kadar da stratejik bir alan. 

Son dönemde tarım ve eko-
nomi haberlerine ilginin arttığını 
görmek sevindirici ancak bu ha-

berlerin doğru kaynaktan, doğru 
verilerle kamuoyuna ulaştırılması 
gerektiğine inanıyorum. 

Bu nedenle ekonomi ve 
tarımda alan muhabirliğinin çok 
önemli olduğunu, gazetecilerin 
ihtisaslaşması konusuna daha 
çok önem verilmesi gerektiğini 
düşünüyorum. Bir muhabirin 
tarım ve ekonomi haberciliğine 
yoğunlaşması hem sektörü daha 
iyi tanımasını hem sektör paydaş-
larının görev ve sorumluluklarına 
vakıf olmasını, hem de tarım ve 
ekonomi dilini iyi kullanmasını 
sağlıyor.” ifadelerini kullandı.

ÖNEMLİ KONULARDA SEMİNER
Açılış konuşmalarının ardın-
dan Gazeteci Hüseyin Tunçay, 
Alaattin Aktaş ve TRT Ankara 
Radyosu Prodüktörü Ahmet Falih 
Akıcı, Ekonomi Muhabirliği, 
Finansal okuryazarlık ve Haber 
Yazım Teknikleri konusunda 
seminer verdiler. İnteraktif bir 
ortamda gerçekleşen seminerde 
öğrencilerin sorularını da cevap-
layan konuklar mesleki yaşamda 
kazandıkları tecrübeleri Akdeniz 
Üniversitesi İletişim Fakültesi 
öğrencileriyle paylaştılar. 
n AÜ/BASIN 

EKONOMİ SEMİNERİ
Akdeniz Üniversitesi İletişim Fakültesi, Ekonomi Muhabirleri Derneği Akademi Anado-
lu’da projesi kapsamında düzenlenen seminere ev sahipliği yaptı. Seminer kapsamında 
alanında yetkin meslek uzmanları, Gazetecilik Bölümü öğrencileri ile bir araya geldi.

Merkezi Almanya Nürnberg’de bu-
lunan Avrupa El Ele Engellilere ve 
Yaşlılara Yardım Konfederasyonu 
Genel Başkanı Cengiz Hocazade, 
merkezi Antalya’da bulunan Avrupa 
El Ele Engellilere ve Yaşlılara 
Yardım Vakfı 2. Başkanı Feyzullah 
Arslan ve vakıf üyeleri İl Emniyet 
Müdürü Orhan Çevik’i ve İl Emniyet 
Müdürlüğünü ziyaret etti.Türkiye’de 
ve dünyadaki engelli ve yaşlı insan-
ların engellerini ortadan kaldırmak, 
engelsiz yaşamaları için gerekli 
ihtiyaçlarını karşılamak amacıyla 
kurulan vakıf, hayırseverlerin 
katkısıyla vatandaşların hizmetine 
sunulmak üzere tekerlekli sandalye 
ve kıyafet desteğinde bulundu.
Dayanışmanın asil ruhuna dikkati 
çeken Emniyet Müdürü Orhan Çe-
vik, hayırseverliğin sahip olunan-
ları bereketlendirdiğini, ölçüsü ne 
olursa olsun ihtiyaç sahiplerine bir 
nebze olsun katkıda bulunabilme-
nin toplumsal ilişkilerin kalitesini 

artıracağını vurguladı.

HAYIRSEVERLERLE TEŞEKKÜR 
Duyarlılıklarından dolayı Avrupa El 
Ele Engellilere ve Yaşlılara Yardım 
Vakfı’na ve Antalya’nın kardeş 
şehri Nürnberg’de bulunan hayır-
severlere teşekkür eden Çevik, 
gurbetçi vatandaşlara selamlarını 
iletti.Orhan Çevik, polisin, geniş bir 
hizmet alanında görev yaptığı-
nı, toplumun geneline yönelik 
güvenlik hizmetlerinin sunulma-
sında, bireylerin içinde bulunduğu 
koşulların da dikkate alındığını, 
fiziksel çevreden kaynaklanan ve 
engelli kişilerin hayatını zorlaş-
tıran olumsuzlukların da tespit 
edildiğini, Toplum Destekli Polislik 
anlayışı ile bunların giderilmesi için 
gecikmeksizin ilgili kurum ve ku-
ruluşlar ile irtibata geçildiğini ifade 
etti. Çevik, Toplum Destekli Polislik 
birimince tekerlekli sandalyelerin 
ve kıyafetlerin ihtiyaç sahiplerine 
ulaştırılacağını kaydetti. n DHA 

Gurbetçilerden anlamlı yardım
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w (1451) GA-68 İŞARETLİ BİLEŞİKLERİ HİZMETİ 
ALINACAKTIR

ANTALYA AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ HASTANESİ
(1451) GA-68 İŞARETLİ BİLEŞİKLERİ HİZMET ALIMI hizmet alımı 4734 sayılı Kamu 
İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, tek-
lifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı 
bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN     : 2024/626743
1-İdarenin
a) Adı     : ANTALYA AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ HASTANESİ
b) Adresi    : Dumlupınar Bulvarı 07058 Kampüs KONYAALTI/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası  : 2422496303 - 2422496045
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet  
    sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı     : (1451) GA-68 İŞARETLİ BİLEŞİKLERİ HİZMET ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı  : GA-68 İŞARETLİ BİLEŞİKLERİ HİZMET ALIMI   
    (12 ay süre ile 500 adet )
    Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı  
    içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Antalya Akdeniz Üniversitesi Hastanesi
ç) Süresi/teslim tarihi   : İşe başlama tarihinden itibaren 12(Onİki) aydır
d) İşe başlama tarihi   : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün  
    içinde işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 25.06.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)  :Antalya Akdeniz  
    Üniversitesi Hastanesi Satınalma Müdürlüğü   
    Dumlupınar Bulvarı Kampüs Antalya
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzua-
tında o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
ÜTS Kayıt Belgesi
Yetki Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişili-
ğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya no-
ter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru 
son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.2.1. İsteklinin ihalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait yıl sonu bilanço bilgileri:
Sunulan bilanço veya eşdeğer belgelerde;
a) Cari oranın (dönen varlıklar/kısa vadeli borçlar) en az 0,75 olduğunu,
b) Öz kaynak oranının (öz kaynaklar/toplam aktif) en az 0,15 olduğunu,
c) Kısa vadeli banka borçlarının öz kaynaklara oranının 0,50’den küçük olduğunu ve 
belirtilen üç kriterin birlikte sağlandığını göstermek üzere yıl sonu bilanço belgelerine 
ilişkin bilgileri belirtebilirler.
Yukarıda belirtilen kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerine 
ilişkin bilgileri sunabilirler. Bu takdirde, son iki yılın parasal tutarlarının ortalaması üze-
rinden yeterlik kriterlerinin sağlanıp sağlanmadığına bakılır.
4.2.2. İş hacmini gösteren belgeler:
a) İhalenin yapıldığı yıldan önceki yıla ait toplam ciroyu gösteren gelir tablosu,
b) Hizmet işleri ile ilgili ciro tutarını gösteren belgeler,
Bu belgelerden birinin sunulması yeterlidir.
Toplam cironun teklif edilen bedelin %25'inden , hizmet işleri ile ilgili cironun ise teklif 
edilen bedelin %15'inden az olmaması gerekir. Bu kriterlerden herhangi birini sağlayan 
ve sağladığı kritere ilişkin belgeyi sunan istekli yeterli kabul edilir.
Bu kriterleri bir önceki yılda sağlayamayanlar, son iki yıla ait belgelerini sunabilirler. Bu 
takdirde son iki yılın parasal tutarlarının ortalaması üzerinden yeterlik kriterlerinin sağ-
lanıp sağlanamadığına bakılır.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kabul işlemleri tamamlanan 
ve teklif edilen bedelin % 25 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer 
işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler veya teknolojik ürün deneyim belgesi.
4.3.2. İsteklinin teklifi kapsamında sunması gerektiği İdari Şartnamenin 7nci mad-
desi dışındaki maddeleri ile teknik şartnamede belirtilen aşağıdaki belgeler:
Cihazların yaşları
Ge-68/Ga-68 jeneratörü
Teknik servisi
Yetki belgeleri
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Üniversite, Kamu veya Özel Hastanelerde gerçekleştirilen Nükleer Tıp Ga-68 hizmet 
alımı işleri benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup, yerli istekliler lehine % 1 oranında fiyat 
avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 150 (YüzElli) 
takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Diğer Hizmetler/0,71
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Teklifi sınır değerin altında kalan isteklilerden 
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar    www.ilan.gov.tr'de               BASIN NO: ILN02040088

Burdur Devlet Hastanesi’nde 
25 Mayıs’ta saat 08.00- 
12.00 ile 12.00- 16.00 

seansında diyalize giren hastalar-
dan bazıları baş dönmesi, mide 
bulantısı, şuur bulanıklığı ve nakil 
aracından inememe şeklindeki şika-
yetlerle hastaneye geldi. Hastalar-
dan bazılarının durumunun ağırlaş-
ması üzerine yetkililer, gün içinde 
diyalize giren hastaların tamamına 
telefonla ulaşıp, hastaneye gelme-
sini istedi. Bazıları da ambulansla 
hastaneye getirildi.

3 HASTA ENTÜBE VAZİYETTE
İlk etapta sağlık durumu ağırlaşan 
18 hasta, ambulanslarla hastanelere 
sevk edildi. Yetkililer, farklı illerden 
ambulans talep etti. Sağlık Bakan-
lığı’nın talimatı ile gün içerisinde 
diyaliz tedavisi gören 33 hastanın 
tamamı hastanelere gönderildi. 
Hastalardan 23’ü Antalya’da, 6’sı 
Afyonkarahisar’da, 3’ü Isparta’da, 
1’i de Denizli’de tedaviye alındı. 
Bu hastalardan 14’ü entübe edildi. 
Entübe edilen hastalardan 11’i 
normal solunuma başladığı için 

cihazdan ayrılırken, 3’ünün entübe 
vaziyette tedavisine devam edildi.

ANTALYA’DAN 2 ACI HABER
Antalya Akdeniz Üniversitesi Has-
tanesi’nde tedavisi süren Mustafa 
Demir (70), dün öğle saatlerinde 
hayatını kaybetti. Demir’in cenaze-
sinin bugün Burdur’un Karamanlı 
ilçesinde toprağa verileceği öğre-

nildi. Antalya Şehir Hastanesi’nde 
tedavi gören hastalardan Saniye 
Aksöz de bugün sabah saatlerinde 
yaşamını yitirdi. Aksöz’ün cena-
zesinin de Burdur merkez Kozluca 
köyünde defnedileceği belirtildi. 
Olay ile ilgili adli ve idari soruştur-
ma sürerken, 31 hastanın tedavisi-
nin devam ettiği öğrenildi. n DHA

DİYALİZ KRİZİNDE 
2’NCİ HASTA ÖLDÜ
BURDUR Devlet Hastanesi’nde diyalize girdikten sonra tedavi altı-
na alınan hastalardan Saniye Aksöz (88) de hayatını kaybetti. Olay-
da ölenlerin sayısı 2’ye çıkarken, 31 hastanın tedavisi sürüyor.

ALANYA ilçesi Oba Mahalle-
si’ndeki öğrenci yurdunda. kalan 
Alanya Alaaddin Keykubat Üni-
versitesi (ALKÜ) Eğitim Fakül-
tesi Temel Eğitim Bölümü Sınıf 
Öğretmenliği öğrencisi Ceylan 
Demir, sabah saatlerinde yatağında 

hareketsiz bulundu. 
Arkadaşlarının durumu bildirme-

siyle gelen sağlık ekibi, Demir’in 
hayatını kaybettiğini belirledi. 
Demir’in cansız bedeni, savcı ve 
jandarmanın incelemesinin ardın-
dan Antalya Adli Tıp Kurumu’na 

gönderildi.
Ceylan Demir’in diyabet hastalı-

ğının başlangıç seviyesinde olduğu, 
herhangi bir tedavi almadığı öğre-
nildi. Demir’in bu hastalığa bağlı 
yaşamını yitirdiği ihtimali üzerinde 
duruluyor. n DHA

YURT ODASINDA  
ÖLÜ BULUNDU 
Üniversite öğrencisi Ceylan Demir (22), kaldığı yurt-
ta ölü bulundu. Demir’in diyabet hastası olduğu, bu 
hastalığa bağlı yaşamını yitirdiği değerlendiriliyor.

Manavgat’ın Bahçelievler 
Mahallesi Çetin Emeç Caddesi 
üzerinde ilerleyen Litvanyalı 
Sonata D’nin kullandığı 07 
MSE 06 plakalı otomobil, 
Mehmet Arif Karabacak’ın 
kullandığı 07 CZM 85 araç ile 
çarpıştı. Araçlarda maddi hasar 
meydana gelirken, Manavgat 
Emniyet Müdürlüğü Trafik 
Denetleme Büro Amirliği 
ekiplerince yapılan kontrolde 
belirlenen Litvanyalı sürücü 

Sonata D.’nin alkollü olduğu 
belirlendi. Sonata D.’nin ehli-
yetine 6 ay el konulurken 6 bin 
439 TL para cezası uygulana-
rak kullandığı araç yediemin 
otoparkına çekildi. Kaza 
sonrası sağlık durumunun iyi 
olduğunu belirten diğer araç 
sürücüsü Mehmet Arif Karaba-
cak, bir süre sonra kendisini 
iyi hissetmediğini belirterek 
kendi imkânları ile hastaneye 
gitti. n İHA

SÜRÜCÜ
ALKOLLÜ 
ÇIKTI 

KAZA, Manavgat’ın Örnek 
Mahallesi Yunus Emre Cad-
desi üzerinde meydana geldi. 
Mehmet İlbey’in kullandığı 
42 ALP 129 plakalı otomobil, 
Yunus Emre Caddesi üzerinde 
Alparslan Türkeş Bulvarı isti-
kametine seyir halindeki Ebru 
Dolmaz’ın kullandığı 07 LBA 

12 plakalı otomobille çarpıştı. 
Süratli gittiği öğrenilen 

Mehmet İlbey’in kullandığı 42 
ALP 129 plakalı otomobil, re-
füjde bulunan trafik levhasına 
çarparak durabilirken, kazada 
şans eseri kimsenin burnu bile 
kanamadı. 

n İHA

LEVHAYA ÇARPTI 
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Serik Boğazkent Nurten- Turan 
Kilit Ortaokulu 6'ncı sınıf öğ-
rencisi F.M.B.’nin okul servi-
sinden indiği sırada okulunun 

Müdür Yardımcısı A.Ç.’nin saldırısına 
uğradığı öne sürüldü. İddiaya göre, 
Müdür Yardımcısı, üzerine önce üzerine 
araç sürdüğü öğrenciye daha sonra da 
bıçakla kovaladı. Komşularının evinde 
sığınarak saldırıdan kurtulan F.M.B., 
evine gidince ailesine durumunu anlattı. 
Babası Adnan Birgül, oğluyla karakola 
giderek, A.Ç.'den 'kasten yaralama' ve 
'tehdit' suçlarından şikâyetçi oldu.  

SORUŞTURMA BAŞLATILDI
Gözaltına alınan müdür yardımcısı 
A.Ç., savcılıktaki sorgusunun ardından 
serbest bırakıldı. Bu arada Milli Eğitim 

Müdürlüğü tarafından A.Ç. hakkında 
idari soruşturma başlatıldı. Daha önce de 
benzer olaylar nedeniyle A.Ç.'nin iki kez 
idari soruşturmaya tabi tutulduğu, ancak 
delil bulunamaması nedeniyle kovuştur-
maya yer verilmediği öğrenildi.

OĞLUMU 50- 60 METRE KOVALAMIŞ
Öğrenci velisi Adnan Birgül, A.Ç.'nin 
oğluna sürekli şiddet uyguladığı-
nı, ölümle tehdit ettiğini öne sürdü. 
Yaklaşık 6 ay önce de benzer bir olay 
yaşadıkları için A.Ç.'den şikâyetçi 
olduklarkını anlatan Birgül, "Daha 
mahkememiz sonuçlanmadı. Müdür 
yardımcısı A.Ç. okul servis aracını 2,5 
kilometre takip etmiş. Evime 150 metre 
kala mesafede inen oğlumun üstü-
ne araç sürdükten sonra kesici 
aletle 50- 60 metre kovalamış. 
Öğrencilerin ve mahalle 
sakinlerinin tepkisi üzerinde 
elindeki kesici aletin arka 
koltuğuna atıp aracıyla olay 
yerinden uzaklaşmış." dedi.

VELİLERİ DE DARBETTİĞİNİ 
DUYDUM
A.Ç.'nin oğlunun, kendi 

oğluyla aynı sınıfta öğre-
nim gördüğünü anlatan 
Adnan Birgül, "Müdür 
yardımcısı A.Ç., oğluna 
temas ettiklerini  iddia 

ederek diğer öğrencilere 
sürekli şiddet uyguluyor. 

Şikâyetçi olan velileri de 
darbettiğini duyduk. 

Müdür yardımcısı görevine 
dönerse veliler olarak çocukları 
okuldan almayı düşünüyoruz. 
Can güvenlikleri yok. Milli 

Eğitim Müdürlüğü'ne de şikâyet-
lerimizi ilettik. Bu şahsın sorunlu biri 
olduğunu söylediler." dedi. 
n DHA

ÖĞRENCININ ÜZERINE ARAÇ SÜRÜP BIÇAKLA KOVALADI

KORKUNÇ İDDİA 
Serik’te 6'ncı sınıf öğrencisi F.M.B.’nin, okulun müdür yardımcısı A.Ç.'nin saldırısına uğradığı öne 
sürüldü. Öğrenci velisi Adnan Birgül, Müdür Yardımcısı A.Ç. hakkında oğlunun üzerine araç sürdü-
ğü ve ardından bıçakla kovaladığı iddiasıyla şikâyette bulundu. Olayla ilgili soruşturma başlatıldı.

Bu nasıl 
eğitimci?

TICARET ve Sanayi Odası (ATSO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Bahar, 
“2022 yılında 800 milyar TL olan e-ti-
caret hacmi, 2023 yılında yüzde 115,15 
oranında artarak 1 trilyon 850 milyar 
TL düzeyine ulaştı. Pandemin başladığı 
yıl olan 2020 yılında 226 milyar TL 
olan toplam e-ticaret hacmi, böylelikle 
son 3 yılda 8 kat artış göstermiş oldu” 
diye konuştu.E-ticaret ve uzaktan satış 
yönteminin aslında hep var olan ve 
kullanılan bir araç olduğunu ifade eden 
Başkan Bahar, “Özellikle pandemi sü-
reci ile birlikte oldukça popüler bir hal 
aldı. Bu durum tabii ki birçok işletme-
mizin de sürece hızlı bir şekilde adapte 
olmasını zorunlu hale getirdi. Biz ATSO 
olarak her zaman bu değişimin ve 
inovasyonun bilincinde olduk, üyeleri-
mize yönelik farkındalık yaratmak için 
elimizden gelenin fazlasını yapıyoruz” 
ifadelerini kullandı.

E-TİCARETE UYUM SAĞLAMALIYIZ
Antalya’nın e-ticaret hacminin Türki-
ye’deki toplam ticaret hacminin yüzde 
5,5’ine karşılık geldiğini dile getiren 
Başkan Bahar, “Antalya için 2023 yılı 
e-ticaret verilerine baktığımızda, 32,17 
milyar TL’si alış, 69,82 milyar TL’si de 
satış olmak üzere toplam 101,99 milyar 
TL e-ticaret hacmi gerçekleştiğini 
görüyoruz. 

Elbette bu rakam yeterli değildir 
ancak geçtiğimiz yıllarda yüzde 2,5 - 3 
pay aldığımız düşünüldüğünde ulaştığı-
mız seviye gelecek adına umut verici-
dir” dedi.

DAHA ÇOK ANLATACAĞIZ 
Asıl dikkat edilmesi gereken konunun, 
Antalya’nın e-ticaret uyum endeksinde-
ki konumu olduğuna dikkat çeken Baş-
kan Bahar, sözlerini şöyle sürdürdü;“İl-
lerdeki toplam işletmeler arasındaki 

e-ticaret işletmelerinin oranı, işletme 
başına düşen e-ticaret hacmi, e-ticaretin 
GSYH’ya oranı gibi alt başlıkların yer 
aldığı e-ticaret uyum endeksinde An-
talya 35,17 puan ile maalesef 30. sırada 
yer almaktadır. 

E-ticaret hacminde 5. sırada yer 
alırken, uyum endeksinde 30. sırada 
yer almamız elbette düşündürücü ancak 
buradaki mesajı da iyi okumamız gere-
kiyor. Bu konuda daha fazla farkındalık 
yaratmak, e-ticaretin sunacağı katkılar 
ve kazançlar konusunda daha fazla üye-
mizi bilgilendirmek gelecek misyonları-
mız arasında yer alıyor. Zaten üzerimize 
düşeni yapıyorduk, artık daha fazlasını 
yapmamız gerekecek. 23 Mayıs’ta 
gerçekleştirdiğimiz B2B networking 
etkinliğimiz, konuyu ne derece titizlikle 
ele aldığımızın da en büyük kanıtların-
dan birisidir.” 

n DHA

E-TİCARETİMİZ YETERLİ DEĞİL
ATSO Başkanı Ali Bahar, Antalya'nın e-ticaret hacminde 5. sırada yer alırken, uyum endeksin-
de 30. sırada yer aldığına dikkat çekti. Bahar, “E-ticaretin sunacağı katkılar ve kazançlar ko-
nusunda daha fazla üyemizi bilgilendirmek gelecek misyonlarımız arasında yer alıyor.” dedi

ANTALYA Ticaret Borsası (ATB) 
Mayıs Ayı Meclis Toplantısı, Meclis 
Başkanı Erdoğan Ekinci başkanlığında 
ATB Toplantı Salonu’nda yapıldı.ATB 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Çandır’ın 
meclis üyelerini yönetimin çalışma-
larıyla ilgili bilgilendirdiği Meclis’te 
tarım, ekonomi ve kente ilişkin değer-
lendirmelerde bulunuldu. 

SIKINTILAR ARTIYOR 
Yılbaşından bu yana ülke ve Antalya 

ihracatının iyi bir performans sergile-
mediğini vurgulayan Başkan Ali Çandır, 
“Hala rekabetçi kurla ihracata dayalı 
büyüme modelinin içinde bulunmakta-
yız. Özellikle orta vadeli program bunu 
gerektirmektedir. Ancak yaşananlar bu 
durumu teyit etmemektedir. İhracat ile 
uğraşan üyelerimiz kur politikamızın 
adil fiyat çerçevesine getirilmesini talep 
etmektedir. Çünkü ilk dört aylık ihracat 
gerçekleşmelerimiz hem ülke hem de 

kentimiz için son 
yılların en düşük dü-
zeyindedir. Ülkemiz 
ihracatı ilk dört ayda 
yüzde 1.2 artarken, 
Antalya ihracatı an-
cak yüzde 0.4 artabil-
miştir. İhracatımızda 
önemli bir yere sahip 
olan ve nüfusumuzun 
önemli bir bölümünü 
yakından ilgilendiren 
yaş meyve sebze 
ihracatı ise ülke 
genelinde artmazken 
kentimizde yüzde 13 azalmıştır. Hal böy-
le olunca tarım ve gıda ürünleri ihracatı 
içindeki yaş meyve sebze ihracatı payı 
da 10 puanlık düşüş göstermiştir” dedi.

YÖRESEL SERGİ RAHATSIZLIĞI
Çandır, bazı ürünlerin yöresel adı 
altında sergilendiği etkinlikleri eleştirir-
ken, halk sağlığı sorununa dikkat çekti. 
Çandır, “.Yerel yönetimlerin ve kay-
makamlıkların verdiği izinlerle, sağda 

solda açılan ve ne olduğu belli olmayan 
bu etkinlikler hijyen ve tağşişli ürünler 
konusunda halk sağlığı sorunu haline 
geliyor. Ayrıca hem esnafımıza karşı da 
haksız rekabet yaratıyor hem de yöresel 
ürünlerimizin itibarını olumsuz etkili-
yor. Valiliğimizin, kaymakamlıklarımı-
zın ve belediyelerimizin bu olumsuzluk 
yaratan organizasyonlara izin verme-
melerini talep ediyoruz” diye konuştu. 
n DHA

İHRACATÇININ KUR ÇIKMAZI

TİYATRO oyuncusu Osman Karakoç, 
Antalya Sanayici ve İş İnsanları Derneği 
(ANSİAD) 2024 yılı faaliyet dönemi 9. 
Olağan Toplantısı’nın konuğu oldu. ‘Li-
derlikte Hikâye Anlatım Sanatı’ başlığıyla 
düzenlenen toplantı, Akra Otel’de gerçek-
leşti. Ölüm konusundan sonra insanların 
yaşadığı en büyük korkunun toplumun 
önünde konuşmak olduğunu söyleyen 
Osman Karakoç ise “Hikayeler ilham 
verir. Her liderin çantasında bir hikaye 
çantası olmalıdır. Çünkü, liderlik denilen 
şey ilham vermektir. Başta Mustafa Ke-
mal Atatürk olmak üzere en etkili liderler 
yaşadıklarını hikayeleştirerek anlatabilen 
liderlerdir” dedi.

EMPATİ DİYE BİR GÜÇ VAR 
Karakoç, sözlerine şu şekilde devam etti: 
“Araştırmaya göre, en önemli liderlik 
yetkinliği birincisi hikaye anlatıcılığı, 
ikincisi değişim yönetimi, üçüncüsü 
finansal okuryazarlık ve iletişim becerileri 
diye devam ediyor. Hikaye anlatıcılığı 
çok etkili ve güçlü bir kavramdır. Neden? 
Çünkü, hikaye anlatan liderler ve anlat-
mayan liderler arasında şu şekilde bir fark 
keşfediliyor. Hikaye anlatan liderlerin iki 
gün sonra dinleyicilerine sorulduğunda 
anlattıkları konunun yüzde 60’ı akılda 
kalıyor. Hikaye anlatmayan liderlerin iki 
gün sonra dinleyicilerine sorulduğunda 
ise konunun yüzde 13’ü akılda kalıyor. 
Adam Fawer’ın şöyle bir sözü var; ‘İn-
sanlar söylediklerinizi ya da yaptıklarınızı 
unutur; ama onlara neler hissettirdiğinizi 
asla unutmaz.’ İnsanlar sizin onlara his-
settirdiklerinizi asla unutmuyorlar. Etkili 
liderler olarak elimizde empati diye bir 
güç var. Empati kuran liderler ekipleri ile 
etkili bir diyalog kurabiliyorken kurma-
yan liderler ise ekiplerinde sürekli eksik 
arıyor.” n DHA

ANSİAD’ın 
konuğu Osman 
Karakoç oldu

ANTALYA Tabip Odası Yönetim Kurulu 
tarafından yapılan açıklamada 9 yıl önce 
bir hasta yakınının saldırısı sonucu görevi 
başında öldürülen Dr. Kamirl Furtun anıl-
dı. Antalya Tabip Odası Yönetim Kurulu 
tarafından yapılan açıklamada, “Bugün 
Dr. Kamil Furtun’u yitirişimizin üzerin-
den 9 yıl geçti. Şiddet, özellikle sağlık 
alanında yoğunlaşan şiddet önlenemiyor. 
Şiddet bir toplumsal sorundur. Etki alanı 
sürekli genişlemektedir. Sağlıkta yıllar-
dır gerekli idari ve yasal uygulamalar 
geciktiği için artık her meslek, her kurum 
şiddetin etkisine girmektedir.” denildi.  
n MUSTAFA KOÇ

GÖREV ŞEHİDİ 
DOKTOR ANILDI

SERIK ilçesi Alacami, Kuşlar ve Yeşil-
yurt mahallelerinde dün saat 15.00 sıra-
larında aniden dolu yağışı başladı. Dolu 
nedeniyle açık alanda karpuz, patlıcan, bi-
ber, kabak ve kereviz ekili yaklaşık 1500 
dekar alanın yanı sıra zeytin bahçelerinde 
hasar oluştu. İlçe Orman ve Tarım Mü-
dürlüğü ekipleri bölgede ön hasar tespit 
çalışmaları başlatırken, Kaymakam Cemal 
Şahin de Tarım ve Orman İlçe Müdürü 
Mustafa Çömezoğlu ile incelemelerde 
bulundu. Kaymakam Şahin doludan zarar 
gören çiftçilere geçmiş olsun dileklerini 
iletti. n DHA

DOLU HASARA
NEDEN OLDU
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Antalya Kalekapı Vergi Dairesine 
kayıtlı 2660101786 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma ka-

yıtlı BEKO marka 300TR model 
AT0000167660 sicil numaralı Yazar 

Kasa Pos Cihazı Ruhsatı 
kaybolmuştur. Hükümsüzdür. 
Eyüp Cüneyt DAĞDEVİREN

ZAYİ

Antalya Kalekapı Vergi Dairesine 
kayıtlı 0340270723 sicil numaralı 
vergi mükellefiyim. Adıma kayıtlı 
BEKO marka 300TR model AT-
0000349521sicil numaralı Yazar 

Kasa Pos Cihazı Ruhsatı kaybol-
muştur. Hükümsüzdür. 
Abdülbaki AKSAKAL

ZAYİ

Turizm kenti Antalya, her yıl 
orman yangınlarıyla en çok 
mücadele eden illerin başında 
yer alıyor. Havaların ısınma-

sıyla birlikte başlayan yangın sezonu 
öncesinde atılacak adımları belirle-
mek için Antalya Valisi Hulusi Şahin 
başkanlığında Döşemealtı ilçesindeki 
Uluslararası Ormancılık Eğitim Merke-
zi’nde toplantı gerçekleştirildi. Şahin, 
“Bu yıl daha sıcak ve kurak nisan ve 
mayıs ayı geçirdik. Geçen seneye oran-
la daha fazla orman yangınıyla sezona 
başladık. Bu yangınlar büyümeden 
önlendi. Geçen yıl 171 orman yangını 
çıkmıştı. Bunların 2’si 200 hektar civa-
rı alanda etkili oldu, diğerleri ise daha 
küçük çaptaydı. 2024 yılında 31 orman 
yangını meydana geldi, 36 hektar alan 
yandı” dedi.

ANTALYA HALKI DUYARLI 
Orman yangınlarıyla mücadelede 
yangını önlemenin en ucuz yöntem 
olduğuna dikkati çeken Vali Şahin, 
Tarım ve Orman Bakanlığı’nda yapılan 
bir toplantıya dikkati çekti. Antalya’da 
ekiplerin yangına ilk müdahalesini 
görmek için bilinçli olarak bir yangın 
çıkardıklarını, Ankara’daki merkezden 
bu yangına müdahale eden ekiplerin 
koordine edildiğini de anlatan Vali 
Şahin, “Çok gururlandığım bir durum 
oldu. Yangın çıktığı an dumanı görenler 
112 Acil Çağrı Merkezi’ni arayarak 
ihbar etti. Dakikalar içinde 100’ün üze-
rinde ihbar geldi. Bu konuda Antalya 
çok duyarlı. Dumanı gören telefona 
sarılıyor” dedi.Vali Şahin, kentteki 
ormanlık alanlarda ateşli pikniğin 
yasaklanacağını ve kentte yaşayanlar 
ile kente gelen turistlerin de duyarlı 
olmaları gerektiğini söyledi.

43 MADDELİK KARAR ALINDI
Toplantıda 43 maddeden oluşan kamu 
kurum ve kuruluşlarının yanı sıra 
vatandaşa da görevler düştüğüna ilişkin 
kararlar alındı. Kırsal alanlarda bulunan 

iş makineleri ve tarım makineleri de 
dahil olmak üzere tamamında yangın 
söndürme tüpleri ve su bidonlarının 
bulundurulması zorunlu hale getirildi. 
Elektrik trafolarının 10 metre çapındaki 

otların toprak yapı ortaya çıkana kadar 
temizlenmesine karar verildi. Havai fi-
şek atımlarının ormanlık alanlara yakın 
yerlerde yasaklanmasına, orman içi ve 
kenarlarından geçen yollarda izinsiz sa-

fari ve benzeri sportif faaliyetler yangın 
riskine karşı yasaklandı. Yasal izin alın-
sa dahi tüm araçlarda yangın söndürme 
ekipmanlarının bulundurulması zorunlu 
hale getirildi. n DHA 

KIRMIZI ALARM 
BU YIL YANGIN SEZONU ERKEN BAŞLADI

ANTALYA Valisi Hulusi Şahin, yangın sezonunun erken başladığını duyurdu. Antalya’nın en 
yüksek yangın riskine sahip kentlerden biri olduğuna dikkat çeken Şahin, “Bu yıl daha sıcak 
bir bahar geçirdik. Geçen seneye oranla daha fazla orman yangınıyla sezona başladık.” dedi

Manavgat ilçesi Hatipler Mahal-
lesi Kızılağaç Sokakta ormanlık 
alanda çıkan yangın, itfaiye ve or-
man ekiplerinin zamanında mü-
dahalesi sayesinde büyümeden 
söndürüldü. Yetkililer, yangının 
erken müdahale sayesinde örtü 
yangını olarak kaldığını, yaklaşık 1 
dönüm alanın yangından etkilen-
diğini dile getirdiler. n İHA 

Manavgat’ta orman 
yangını ucuz atlatıldı 

Antalya İl Sağlık Müdürü  
Evren Ekingen’in Atatürk 
Devlet Hastanesi’nin eski 
bir hastane olması nedeniy-
le tehlike taşıdığı  sözlerini 
eleştiren bulunan Cavit Arı,  
“Yanlış bölgeye yapılan 
Şehir Hastanesine hastanın 
ulaşabilmesi için geçecek 
süre, asıl tehlike taşıyan bir 
durumdur. Şehir merkezi-
nin dışına yapılan bir Şehir 
Hastanesi için Antalya’nın 
merkezindeki en köklü 
hastane feda edilmek isteni-
yor ve hastanenin önemli 
bölümleri ve personelin 
önemli bir kısmı Şehir 
Hastanesi’ne naklediliyor.  
Sağlık Bakanının merak 
etmeyin Atatürk devlet 
hastanesi yerinde kalacak 
ve yeni hastane yapıldıktan 
sonra eski bina yıkılacak 
beyanına rağmen şimdi 
İl Sağlık Müdürünün de 
gayretleri ile hastanenin içi 
boşaltılarak işlevi kaybetti-
rilmektedir.” diye konuştu. 

BİZLERİ UYUTMAYA
ÇALIŞIYORLAR
“İl Sağlık Müdürü bu şehre 
yeni geldi ve gelir gelmez 
Antalya’nın bu hastane-
sini ortadan kaldırmaya 
çalışmakta. Bu hastane, bu 
müdür ve Bakan’dan önce 
olduğu gibi sonrada Antal-
ya halkına hizmet etmeye 
devam edecektir.” Diyen 
Cavit Arı,  “Bu kuruma 

zarar vermeyin. Biz mevcut 
hastanenin bulunduğu alana 
yeni bir Devlet Hastanesi 
yapılmasını istiyoruz ve 
bekliyoruz. Ancak yıllardır 
bu konu gündemde olması-
na rağmen devletin yatırım 
programına alınmamıştır. 
Yatırım programında dahi 
yokken, daha önce AK 
Parti İl Başkanı ve Sağlık 
Bakanlığı yetkilileri 300 
yataklı hastane derken 
şimdi Sağlık İl Müdürü 
500 yataklı hastane diyerek 
bizleri uyutmaya çalışmak-
tadır. Yatırım programında 
yoktur. Bütçesi yoktur. Siz 
hangi bütçe ile bu hastaneyi 
yapacaksınız. Hastanenin 
yenisinin yapılmasını isti-
yoruz.” diye konuştu. BUNA MÜSAADE 

ETMEYECEĞİZ
 “Antalya’nın en köklü 
hastanesi Atatürk Devlet 
Hastanesi yok edilmek 
üzere; Antalya halkı olarak 
buna müsaade etmeyeceğiz. 
1968 yılında SSK Hastane-
si olarak yapılan sonrasında 
ek binalarla güçlendirilen 
Antalya‘nın merkezinde, 
hastanın en kolay ulaştığı 
Atatürk Devlet Hastanesi 
Antalya halkının gözü-
nün içine baka baka yok 
edilmek isteniyor.” Diyen 
Cavit Arı, “Alanın çok uy-
gun olması nedeniyle yenisi 
yapılıncaya kadar mevcut 
binanın aynı yerde mevcut 

haliyle faaliyetini sürdür-
mesini istiyoruz. Aksi halde 
öncelikle hastalar mağdur 
olacaktır. Sonra bölgede 
bulunan esnaf mağdur 
olacak ve sonrasında da 
çalışanlar mağdur olacaktır. 
Atatürk Devlet Hastanesi 
Antalya’mızın en önemli 
değeridir bugün var yarın 
yok bürokratların uydukları 
talimatlarla ve hevesleriyle 
yok edilemeyecek kadar 
önemlidir. Bu hastaneyi 
yenisi yapılıncaya kadar 
korumaya kararlıyız. Tüm 
Antalyalı hemşerilerimizin 
hastaneye sahip çıkmasını 
bekliyoruz.” ifadelerini 
kullandı. 
n MUSTAFA KOÇ

KAPATILMASINA 
GÖZ YUMMAYIZ
CHP Antalya Milletvekili Av. Cavit Arı, Antalya İl Sağlık Müdürü Evren Ekingen’in Ata-
türk Devlet Hastanesi’nin eski bina olduğu için deprem açısından riskli olduğu açık-
lamasına tepki gösterdi. Burada asıl niyetin hastaneyi kapatmak olduğunu savunan 
Arı, “Hastanemiz bürokratların uydukları bahanelerle yok edilemeyecek.” dedi

SES’in dört hafta önce başlatıp her 
çarşamba farklı bir Aile Sağlığı merkezi 
önünde devam ettirdiği  “Vergide Adelet” 
eylemleri, bu hafta  Siteler Aile Sağlığı 
Merkezi önünde gerçekleştirildi. Burada 
bir açıklama yapan SES Antalya Şubesi 
Eş Başkanı Dr. Kaan Taşer, çalışanların ve 
emeğiyle geçinenlerin ücretlerinden yapı-
lan yüksek vergi kesintileri yetmezmiş gibi 
yüzde 65 oranında dolaylı vergi yükünün 
tahammül sınırını aştığını belirterek, “Hal-
kın sağlık hakkı, sağlık çalışanlarının haklı 
mücadelesi ve vergi adaleti için yürüttüğü-
müz mücadele, talebimiz karşılık bulana 
dek sürecek.” dedi. 

HAK ARAYIŞIMIZI BÜYÜTEREK 
SÜRDÜRECEĞİZ
Siteler Aile Sağlığı Merkezi önünde ger-
çekleştirilen “Vergide Adalet” eyleminde 
konuşan SES Antalya Şubesi Eş Başkanı 
Dr. Kaan Taşer, “Sağlık çalışanları olarak 
on dört hafta oldu her Çarşamba günü 
kendi çalıştığımız sağlık merkezlerinde 
yüksek vergi kesintilerine karşı sesimizi 
yükseltmeye çalışıyoruz, ama bu sese 
kulak vermek yerine vergi kaçıranları ihbar 
edin demeçleri veriliyor. Yılın ilk ayından 
itibaren tercihen düşük düzeyde tutulan 
vergi dilimlerine girdiğimiz gerekçesiyle 
ücretlerimizden yüksek vergi kesintileri 
yapılıyor. Kesinti oranları yılsonuna doğru 
yüzde 35 civarına çıkıyor. Bu adaletsizliğe 
ve eşitsizliğe itirazımızı sürdürmek, her ay 
sabit kalmak koşuluyla en fazla yüzde 15 
vergi kesintisi yapılsın talebimizi bu hafta-
da dile getiriyoruz. Talebimiz karşılık bula-
na dek süresiz yaptığımız bu eylemlerimizi 
büyüterek hak arayışımızı sürdüreceğiz.” 
ifadelerini kullandı. n MUSTAFA KOÇ

ADALET EYLEMİ
4. HAFTASINDA

HACI Bektaş Veli 
Anadolu Kültür 
Vakfı Antalya 
Şubesi’nin 14. 
Olağan Genel 
Kurulunda yapılan 
seçim sonucunda 
mevcut başkan 

Nurettin Erdoğan yeniden başkan seçildi. 
Tek aday olarak seçime giren Erdoğan, 
2015’ten bu yana başkanlık görevini 
yürütüyor.Genel Kurulda konuşan Başkan 
Nurettin Erdoğan, “Tüm değerli canların 
desteği ile yeni dönemde Yönetim Ku-
rulu’ndaki arkadaşlarımla beraber güzel 
çalışmalara imza atmaya devam edeceğiz” 
dedi. n MURAT ŞENTÜRK 

Erdoğan 
güven 
tazeledi

EMLAK Vergisi, Çevre Temizlik Vergisi, 
İlan ve Reklam vergilerinin ilk taksit 
ödemeleri 31 Mayıs Cuma günü mesai bi-
timinde sona eriyor. Kepez Belediyesi, 31 
Mayıs Cuma günü mesai bitiminde sona 
erecek olan bu ödemeler için vatandaşları 
uyardı. Belediye, vatandaşların mağdur 
olmaması adına çeşitli önlemler aldı. 
Vatandaşlar, belediye hizmet binasına 
girmeden de vergi ödemelerini ‘Mobil 
Vezne’den rahatça yapabilecekler. Va-
tandaşlar, Emlak Vergisi, Çevre Temizlik 
Vergisi, İlan ve Reklam Vergilerini Kepez 
Belediyesi veznelerinden, tüm Halkbank 
Şubelerinden veya belediyenin www.
kepez-bld.gov.tr resmi internet sitesinde-
ki ‘İnteraktif Belediyecilik’ bölümünde 
bulunan ‘Vergi Ödeme’ kısmını tıklayarak 
ödemelerini gerçekleştirebilirler. 
n KEPEZ BELEDİYESİ/BÜLTEN 

EMLAK VERGİSİ’NDE 
31 MAYIS SON GÜN  

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi HUB 
Antalya Girişimcilik Merkezi’nde An-
talyalı gençler için CV hazırlama eğitimi 
verildi. İşkur’da İş ve Meslek Danışmanı 
olarak görev yapan Müge Bilen tarafından 
verilen eğitime, CV hazırlamayı öğren-
mek ve işe alım konusunda daha rahat 
olmak isteyen gençler ilgi gösterdi. Lise 
ve üniversite öğrencilerinin katılım sağ-
ladığı eğitimde, “CV nedir? CV Çeşitleri, 
CV nasıl hazırlanmalı? “ gibi CV temelli 
konuların yanında, “Mülakat teknikleri, 
beden dili yönetimi, imaj yönetimi “ gibi 
konularda da eğitim verildi. n DHA  

CV YAZMA EĞİTİMİ 



Son iki yıldır da Batı Anadolu’da 
neredeyse “Yörük Göçü Canlan-
dırması” yapmayan il ve ilçe, ka-
saba neredeyse kalmadı. Hemen 

her yerde afişleri işyerlerine, plastik ve 
çakma Yörük çadırlarına, gözleme-ay-
ran-kola temasına indirgenen alanlara 
asılan Oğuzların 24 boyuna sanki yeni 
bir boy daha ekleniyordu. Türkiye tari-
hinde belki de en çok sarı yağlığın üretil-
diği bir dönemde, boyunlarına yılın belli 
dönemlerinde sarı yağlık bağlayan ve 
daha çok kentlerde yaşayan “Sarıyağlıklı 
Yörükleri”, artık 25. boy olarak sahnede 
yerini alıyordu.
Bir üretim ve yaşam biçimi olan Yö-
rüklük, aslında Anadolu coğrafyasında 
binlerce yıldır sürüp gelen konar-göçer 
üretim biçimini tarif eder. Daha doğ-
rusu Cebelitarık’tan Kızıldeniz’e, İran 
Platosundan, Alplerin güneyine Akdeniz 
coğrafyasının ve Ön Asya topraklarının 
hemen her bölgesinde iklimin, otun, su-
yun ve yaşamın özetidir. Çünkü coğrafya 
zorunlu olarak göçebe hayvancılar için 
yılın her dönemi için başka seçenekler 
sunar ve kimi durumda hayvancılık ve 
yaşamak için elverişli koşullara erişmek 
için yüzlerce kilometre yatay ve dikey 
göçler yapmak gerekir. 

KONAR-GÖÇER’DEN TRANS-HUMANS’A 
Türkiye’de Yörükler, İran’da Kaşkay-
lar, Şahsevenler ve Bahtiyariler, İtalya, 
Yunanistan, Fransa ve Avusturya gibi 
ülkelerde ise son zamanların terminoloji-
sinde moda olan ve konar-göçer anlamın-
da kullanılan deyimle “Trans-humans”  
hayvan yetiştiricileri doğanın takvimine 
ve ot ile suyun akışına göre oradan oraya 
göç edip dururlar. Avrupa Akdeniz’ini 
çevreleyen ülkelerin nerdeyse birçoğun-
da coğrafyanın koşullarının belirlediği bu 
zorunlu üretim ve yaşam biçimi devletler 
ve sivil toplum kuruluşları eliyle koruma 
altına alındı. Birçok ülke bu konuda 
ortak çalışmalar yürütüyor. Çünkü bazı 
kültürler halklardan çok, coğrafyanın or-
tak değeridir ve ancak birlikte korunduğu 
zaman geleceğe sağlıklı biçimde taşı-
nabilir. Alplerden Himalayalara, Toros-
lar’danZagroslara, Karpatlardan Elbruz 
dağlarına binlerce yıldır varlığını sürdü-
ren konar-göçer üretim biçimi sanıldığı 
gibi geri ve romantik bir pastoral yaşam 
değil; bilakis doğanın sunduğu olanakları 
en sağlıklı biçimde kullanarak varlığını 
sürdürürken aynı zamanda incelikli bir 
yaşam kültürü oluşturan insanların ortak 
birikimidir. 

ERCİYES YAYLALARINDA GÖÇ YOLU
Bugün adı Suriye olarak anılan toprak-
larda, Halep, Rakka gibi bölgelerde ya-
şayan Türkmenler, 20. Yüzyılın başlarına 
kadar yazı geçirmek için Çukurova’yı ve 
Torosları aşarak yüzlerce kilometre uzak-
lıktaki, Maraş, Kayseri ve Sivas yayla-
larına kadar kona göçe gidip geliyordu. 
1. Paylaşım Savaşının ardından cetvelle 
çizilen haritalar ve oluşturulan yeni ve 
güdümlü devletler, üretim ve yaşam biçi-
minin sınırlarını da belirledi. 11. Yüzyıl-
da Maveraünnehir’den akan kollar gibi 
gelip ele geçirdikleri yeni topraklarda 
yaşam sürmeye başlayan Suriye ve Irak 
Türkmenleri’nin bir kısmının kışın ılık, 
yazın ise kavurucu sıcakların hüküm sür-
düğü bu bölgelerden Anadolu yaylalarına 
yönelmesi bugün de haritaların çizdiği 
sınırlara sığmayan bir kültürel miras 
bırakmıştır. Anadolu’da halen yayla sahil 
göçü sürdüren susuzluğa dayanıklı hecin 
develeri, kara kıl çadırlar, türküler ve 

söylenceler…  

YÖRÜK-TÜRKMENLERİN ÜZERİNE 
FIRKATEYN YOLLAYAN OSMANLI
Özelikle 19. Yüzyılın ikinci yarısında 
batıdaki gelişmelerin etkisinde kalan 
Osmanlı idaresinin, biraz da bölgede 
oluşan asayiş sorununu çözmek Çu-
kurova bölgesi ve dağlarında yaşayan 
Yörük-Türkmenler’in üzerine savaş 
gemilerini ve binlerce kişilik askeri 
güç yollayacak kadar ileri gitmesini 
haklı bulan Türk aydınları olmuştur. 
Mehmet Fuat, bu dönemde otoriteye 
karşı direnen Yörük-Türkmenlerin 
sesi-soluğu, ozanı olarak ortaya çıkan 
ve bugün halen şiirleri dillerde söylenen 
Dadaloğlu’nun mücadelesini, daha ileri 
bir yaşam için geri ve ilkel bir yaşamı 
savunduğu görüşünü savunur. Mehmet 
Fuat gibi düşünen aydınların sayısı az 
değildir. 

KÜLTÜRÜ DOĞRU OKUYAMAMAK
Ancak yalnızca modernleşmeci bakış ve 
söylemin etkisiyle dışlanan, horlanan, 
geri ve ilkel görülen bu yaşam biçiminin 
bugün örneğin Fransa’nın ve İtalya’nın 
ünlü peynirlerinin kaynağı olduğu unutu-
lur. Ağzını yaya yaya adını andığı İtalyan 
peynirlerini rendeleyerek ekranlarda 
makarna pişiren zevatın kendi coğrafya-
sında 300’ün üzerinde peynir üretildi-
ğini, keçiden koyuna, inekten mandaya, 
dağdan ovaya neredeyse her kasabanın 
ayrı bir lezzet sunduğunu bilmemesinin 
temelinde bu coğrafyanın köklü üretim 
kültürüne yabancılaşma ve küçük görme 
dürtüsü yatar. Çok geç kalındığı için 
toplumun geneline sirayet etmiş, tedavi 
edilmesi gereken en önemli toplumsal 
hastalıklarımızdan biri budur. Çünkü 
asıl geri ve ilkel olan, coğrafyayı doğru 
okuyamamaktır. Neredeyse 12 bin yıllık 
bir üretim kültürünün yarattığı birikimi 
yok saymaktır. 

SAVAŞTA BAŞTACI, ÜRETİMDE YABANCI
Selçuklulardan bugüne konar-göçer 
Türkmenler hep bir sorun olarak görüldü. 
Horasan topraklarında, 1040’da Danda-
nakan’da, Gazne ordusunu mağlup edin-
ceye kadar Selçuk’un ardılları da benzer 
şekilde görülüyordu. Gaznelilerin, yok 
edilmesi ya da kontrol altında tutulması 
gereken bir topluluk olarak gördükleri 
Türkmenler çoğunlukla koyun çobanlığı 
yapıyor ve sırası geldiğinde savaşıyor-
lardı. Birlikte savaşarak ele geçirilen 
topraklarda kurulan devletler ve impa-
ratorlukların yüksek bürokrasisi ise kısa 
sürede kurucu unsur olan bu Türkmenleri 
ezilmesi gereken bir unsur olarak görme-
leri çok uzun sürmüyordu. 

HAKSIZLIĞA İSYANLARIN TARİHİ
Büyük Selçuklu Sultanı Sencer’in, devlet 
bürokrasisinin Oğuzların üzerine ağır 
vergiler yüklemesi ve adaletsiz muamele 
etmesi sonucu 1153’de Oğuz Türkmen-
leri tarafından esir edilmesi ve 2 yıl 
boyunca esaret altında tutulmasından 
yaklaşık bir asır sonra Anadolu Selçuk-
luları döneminde 1239-40 döneminde 
yaşanan Babai İsyanı da benzer özellikler 
taşır. Osmanlı döneminde 15. Yüzyılda 
Şeyh Bedreddin, 16 yüzyılda Şahkulu 
ve Kalender Şah isyanlarıyla sonraki dö-
nemlerde adı Celali ayaklanmaları olarak 
geçen Türkmen isyanlarının temelinde 
yine iktidar otoritesiyle toprağı işleyen, 
keçiyi koyunu güden, sütü ve ekmeği 
mayalayan, savaşta asker, barışta çiftçi 
olan halkın yaşadığı baskı ve haksızlıkla-
ra karşı ayağa kalkmasından kaynaklıdır. 

Elbette bir ülkede iç huzur bozulduğun-
da, halk memnuniyetsiz hale geldiğinde 
her zaman başka ülke ve devletlerin 
bundan çıkar elde etme çabaları olmuş-
tur. Ancak bunların olması, temelde ülke 
içindeki haksızlığı ve zulmü haklı çıkar-
maya yetmez. “Dış güçler” paranoyasını 
her zaman içerideki memnuniyetsizliği 
ve zulmü mazur göstermek için kulla-
nan iktidarlar oldu, bugün de benzer bir 
yolun izleniyor oluşu; egemenlerin de, 
ezilenlerin de kodlarının sürekliliğinin 
işareti gibidir. İçerideki nimetin de kül-
fetin de adil şekilde bölüşüldüğü hiçbir 
ülkede dış güçlerin etkisi olmaz. Ancak 
liyakatsizlik, kayırmacılık, adaletsizlik 
ve zulüm arttıkça halk her zaman bir 
kurtarıcıya ihtiyaç duyar ve bu ihtiyacın 
yoğunlaştığı zamanlarda her türlü etkiye 
açık hale gelebilir.

İKTİDARLAR ZORA DÜŞTÜKÇE KÖKLERE 
SARILDI
İktidarlar, başı sıkıştığında ve halkın 
memnuniyetsizliği arttığında ya da ba-
şarısızlıklar, ekonomik krizler, toprak ve 
güç kayıpları arttığında hamasete sığınır-
lar. Osmanlı’nın son döneminde Sultan 
II. Abdülhamid’in yerli ve milli söyle-
minin bir benzeri olacak şekilde kurucu 
köklere geri dönerek Söğüt’teki Ertuğrul 
Gazi türbesine özel bir önem verdiği 
görülür. Eskişehir-Bilecik bölgesinde 
yaşayan Karakeçili Yörükleri, her yıl Sö-
ğüt’teki Ertuğrul Gazi türbesine taşıdığı 
sancağı, bu kez saltanatın gölgesi altında 
taşırlar. İstanbul boğazını süsleyen Barok 
saraylarda Avrupa’daki şatafatın özentisi 
içinde hüküm süren Osmanlı sultanları, 
devlet çatırdarken birden kurucu unsuru 
hatırlar. II. Abdülhamid döneminde 
onarılan Ertuğrul Gazi türbesinin yanı 
başına bir karakol ve ziyaretçiler için 
mekân inşa edilir. Söğüt’teki buluşma 
bugün de çoğunlukla devletin zirvesinin 
de katılımıyla sürüyor. 

YAYLA ŞENLİKLERİ KENTLERE TAŞINDI
1997’de Alparslan Türkeş’in ölümünün 
ardından MHP’nin başına geçen Devlet 
Bahçeli, Söğüt dışında da bazı bölgelerde 
Yörük-Türkmen buluşmaları olduğunu 
keşfetti ve bu etkinliklerde boy göster-
meye başladı. Aslında yukarıda özetle-
nen dağ-ova, yayla-sahil arasında sürüp 
gelen üretim kültürünün bir parçası olan 
ve genelde bahar ya da hasat sonu, yayla 
dönüşü yapılan şenlik, buluşma, panayır 
ve pazarlar Yörüklerin buluşup görüş-
tüğü, konuşup anlaştığı resmi olmayan 
etkinliklerdi. 1990’ların sonlarından 
itibaren Antalya Korkuteli yaylalarında, 
Burdur’da, Isparta’da, Konya’da, Mersin 
ve Adana yaylalarındaki bu Yörük 
buluşmalarında yavaş yavaş siyasiler de 
boy göstermeye başladı. Partilerin genel 
başkanlarını, ana muhalefet liderleri ve 
başbakanlar izledi. Devletin televizyo-
nunda gösterilen tarihi dizilerde çarpıtı-
lan “ecdat” ve tarihi gerçeklik, bugünün 
siyasilerinin elinde bir yönetme aracı 
olarak benzersiz olanaklar sunuyordu. 

SAHTE GÖÇLERİN DEKORU OLAN 
KÜLTÜR
Giderek yaylalardan kentlere inen bu 
buluşmalar önce şenlik, ardından da 
festival adını alarak giderek Batı Anado-
lu’daki kentlere yayılırken, etkinliklerin 
bağlamından koparak kasaba festiva-

line dönmesini tetikleyen, beraberinde 
yozlaşmayı da getiren bilinçsiz bir süreç 
başladı. En acısı da her kasabada, kentte 
sergilenen “Yörük göçü canlandırılması” 
oluyordu. Dağlarında binlerce mermer 
ocağı, madencilik yıkımı; ormanlarında 
enerji şirketlerinin yağması olan, ovaları 
ipotekli, toprakları zehirlenmiş, koyu-
nu-keçisi elinden alınmış, üretim alanları 
yağmalanmış, tohumları yasaklanmış, 
yaşam alanları daraltılmış ve sıkış tepiş 
doluşturuldukları kentlerde ekonomik 
krizin kıskacında kıvranan Yörükler 
gerçekte yok olurken bu sahte göçlerle 
bir tür faşing havası yaratılıyordu. Bir 
üretim ve yaşam biçimi sona erdiğinde, 
onun canlandırılmasıyla oluşturulan kül-
türü dolaşıma giriyordu. Tıpkı Japonların 
Samurayları, Anadolu’nun Yeniçerileri, 
Mevlevileri gibi. Kendisi yok olan yaşam 
biçimi ve kültür, estetize edilerek özlem 
duyulan bir nesneye dönüştürülüyordu. 

YÖRÜK GÖÇÜNÜ CANLANDIRIYORUZ
AKP’sinden CHP’sine, MHP’sinden 
İYİ Partisi’ne hemen her siyasi parti 
Yörüklerle yatıp Yörüklerle kalkıyor; 
dağlardaki çobanlara akıl almaz para 
cezaları yazıldığı bir dönemde kentler-
de Yörükçülük oynanıyordu. Anadolu 
coğrafyası belki de hiçbir zaman bu 
dönemde olduğu kadar yağlık, puşi, 
körüklü çizme, cepken, yelek üretimi 
görmedi. Yırtık pırtık çul çaputla, delik 
deşik çarıklarla, jandarma dipçiği ile 
tahsildar korkusu arasında yüzlerce yıldır 
Torosları yayla sahil arşınlayan Yörükler, 
Karaman’ın, Mersin’in, Ermenek’in, 
Taşeli’nin yaylalarında atalarını kılıçtan 
geçiren Osmanlı’nın Mehteran takımının 
ardına düşüp, “Evet, şimdi de Yörük 
göçünü canlandırıyoruz” anonsları eşli-
ğinde Traktörle devenin, Rus Motoruyla 
keçinin art arda sıralandığı bir karnavalın 
parçası oluyorlardı. 

BEN DE BİR YÖRÜK ÇOCUĞUYUM
Yıllardır ötelenen, dışlanan, hor hor 
görülen; yüzlerce yıldır zorla iskân edil-
meye çalışılan Yörükler sonunda üretim 
alanlarından koparılmış kentlerdeki 

kafeslere sokulmuştu. Artık onlar da gö-
nülleri okşanacak, oy devşirilecek ve ai-
diyet bağları kurularak “ben de bir Yörük 
çocuğuyum, çadırda doğdum” cümleleri 
kuran iktidarın, siyasilerin, belediye 
başkanlarının ve kanaat önderlerinin arka 
bahçesi haline getirilecekti. Yaklaşık 10 
yıl önce kentlerin kenar mahallelerine sı-
kışmış, birbirine tutunarak kentli olmaya 
çalışan daha dar bir çevrenin katılımıyla 
gerçekleşen bu tür etkinlikler bugün 
iktidarından muhalefetine bütün beledi-
yelerin rol kapma alanına dönüştü. Son 
iki yıldır da Batı Anadolu’da neredeyse 
“Yörük Göçü Canlandırması” yapmayan 
il ve ilçe, kasaba neredeyse kalmadı. 

KENTLERDE YAŞAYAN YENİ BİR BOY: 
SARIYAĞLIKLI YÖRÜKLERİ!
Hemen her yerde afişleri işyerlerine, 
plastik ve çakma Yörük çadırlarına, 
gözleme-ayran-kola temasına indirgenen 
alanlara asılan Oğuzların 24 boyuna san-
ki yeni bir boy daha ekleniyordu. Türki-
ye tarihinde belki de en çok sarı yağlığın 
üretildiği bir dönemde, boyunlarına yılın 
belli dönemlerinde sarı yağlık bağlayan 
ve daha çok kentlerde yaşayan ve benim 
benzetmemle “Sarıyağlıklı Yörükleri”, 
artık 25. boy olarak sahnede yerini alı-
yordu. Yaklaşık 900 yüz yıl önce ataları 
Sultan Sencer’in atının eyerini tutup 2 
yıl esir ederek kötü yönetimin hesabını 
soran Oğuzların torunları, bugün bırakın 
bir Sultan’dan hesap sormayı, neredeyse 
adım adım kasaba siyasetçilerinin bile 
esareti altına girdiğini görmekten uzaktı. 
Görenler ise bozguncu ya da “muhalif” 
ilan edilerek dışlanıyordu.  

NEDEN NİMETTEN YOKSUN 
BIRAKILIYOR?
Bu ilgi kuşkusuz çok güzel, yakınlarda 
bir belediye başkan yardımcısının da 
söylediği gibi, “neden kentteki Yörükle-
rimiz de bu göçü görmesin” motivasyonu 
da anlaşılabilir bir şey elbette. Ancak 
gerçeklikle bağı tümden kopmuş olan bir 
toplumu ancak bu tür avunmalarla ayakta 
tutmaya çalışmak bizi büyük bir yanılgı-
ya götürüyor. Arlarında dağları-ormanları 
oyan, Yörüklerin yaşam alanlarını yok 
eden, Türkülere, destanlara konu olmuş 
bir coğrafyayı elbirliği ile tarumar eden 
Yörük ağaları ve beylerinin de olduğu bu 
tiyatro ancak egemenlerin işine yarıyor. 
Zorluğun omuzuna yüklendiği insanlar, 
nimetin bölüşülmesi sırasında ancak 
sahte göçlerle, içi boş ve yozlaştırıcı 
şölenlerle avutuluyorlar. 

SAHİ, BİZ NEYİ KUTLUYORUZ, BUNLAR 
NEYİN ŞENLİĞİ?
Bu konuda yaklaşık 15-20 yıldır yazıp 
çizen, televizyon programları, belgeseller 
yapan, gelişmeleri ve dönüşümü yakın-
dan takip eden biri olarak yerel yöne-
timlere ve siyasilere her zaman uyarıcı 
nitelikte bir tavır içinde oldum. Bu tür 
festivaller, şenlikler, etkinlikler elbette 
çok önemli ama gerçeklikle olan bağımı-

zı asla koparmadan 
olduğu sürece bir 
kıymeti var. “To-
rosların yaylaları, 
suları, ormanları 
tehdit altındayken; 
kırmızı etin, sütün, 
peynirin üreticiye 
de tüketiciye de 
zulüm edercesine 
kötü yönetildiği bir 
dönemden geçer-
ken; çobanların 
cezalandırılıp ma-
dencilerin önünün 
açıldığı bir or-
mancılık politikası 
izlenirken bu neyin 
şenliği? Biz mil-
yonlar harcayarak 
neyi kutluyoruz?” 
sorusuna sahici bir 
yanıt veremiyor-
sak; ancak sürüye 
yeni kurtlar dadan-
dırmaktan başka 
bir işe yaramıyor 
demektir tüm bu 
yapılanlar.  
n YUSUF YAVUZ 
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SARIYAĞLIKLI YÖRÜKLERİ

Yaklaşık 900 yıl önce ataları Sultan Sencer’in 
atının eyerini tutup 2 yıl esir ederek kötü yö-

netimin hesabını soran Oğuzların torunları, 
bugün bırakın bir Sultan’dan hesap sormayı, 

neredeyse adım adım kasaba siyasetçile-
rinin bile esareti altına girdiğini görmekten 

uzaktı. Görenler ise bozguncu ya da “muha-
lif” ilan edilerek dışlanıyordu.  

Antalya Kumluca'dan bir yörük göçü
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Yeni sezonda teknik 
direktör Sergen 
Yalçın ile yollarını 
ayıran Antalyaspor, 

geçen haftalarda Fenerbah-
çe’nin efsane isimlerinden 
Alex de Souza ile anlaştı. 

Antalyaspor’un 2024-2025 
sezonunda teknik direktörlük 
görevini yürütecek olan Alex 
de Souza, akşam saatlerinde 
Antalya’ya geldi. Antal-
yasporlu taraftarlar, Alex 
de Souza’yı havalimanında 

coşkuyla karşıladı.

EN BÜYÜK ANTALYASPOR
Türkiye’ye geldiği için mutlu 
olduğunu ifade eden Alex de 
Souza, “Öncelikle geldiğiniz 
için, beni burada karşıladığı-
nız için teşekkür ederim. Tür-
kiye’ye bir kez daha geldiğim 
için çok mutluyum. Bundan 
sonra önümüzdeki çalışma-
lara bakacağız ve takımla iyi 
şeyler yapmaya çalışacağız. 
En büyük Antalyaspor” dedi.

BUGÜN İMZA ATACAK 
Kalabalık taraftar grubu ta-
rafından coşkuyla karşılanan 
Alex de Souza, konaklamak 
için kalacağı otele hareket 
etti. Alex’in bugün kırmı-
zı-beyazlı kulüp ile sözleşme 
imzalaması bekleniyor. 
n DHA

Alex de Souza’ya 
coşkulu karşılama

ANTALYASPOR ILE SÖZLEŞME IMZALAMAK IÇIN GELDI 

Süper Lig ekiplerinden Antalyaspor’un gelecek 
sezon teknik direktörlüğünü yapacak olan Alex de 
Souza, akşam saatlerinde havalimanında coşkuy-
la karşılandı. Souza, “En büyük Antalyaspor” dedi.

KONYAALTI Belediyesi, 
her yıl bahar ve kış dönem-
lerinde çocuk ve yetişkinler 
için ücretsiz spor kursları 
düzenlemeye devam ediyor. 
Futbol, tenis (çocuk-yetiş-
kin), basketbol ve sabah 
sporu branşlarında verilen 
2023-2024 Kış Dönemi Spor 
Kursları’nın 2’nci dönemi 
Konyaaltı Belediyesi Toros 
Spor Tesisleri’ndeki sertifika 
töreniyle sona erdi. 
Kursları başarıyla tamamla-
yan 600 sporcu sertifikalarını, 

Konyaaltı Belediye Başkan 
Yardımcısı Sedat Karabulut, 
Spor İşleri Müdürü İclal 
Çakır ve branş antrenörlerin-
den aldı.

MİNİK SPORCULAR SAHAYI 
TURLADI
Sertifika töreni öncesinde 
gerçekleştirilen kortej ise ilgi 
gördü. Kortejde, minik spor-
cular antrenörleriyle sahayı 
turlarken, aileleri ise duygu-
sal anlar yaşadı. 
Sertifika töreninde konuşan 

Sedat Karabulut, “Birinci dö-
nem gibi bu dönem de kursla-
rımızı başarıyla tamamladık. 
Kurslarımıza ilginin yoğun 
olması bizleri sevindiriyor. 
Hepinize emekleriniz dolayı 
teşekkür ediyorum” dedi.
Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan’a teşekkür etmek 
istediğini belirten kış dönemi 
spor kursunun minik sporcu-
lardan Murat Rüzgâr Esen de 
“Buraya her zaman keyifle 
geldim. 
Arkadaşlarımla çok güzel bir 

eğitim aldık. 
Bu eğitim hep devam etsin. 
Cem abiye çok teşekkür edi-
yorum” dedi. n DHA 

Konyaaltı’nın sporcuları 
SERTIFIKALARINI ALDI

KONYAALTI Belediyesi 
2023-2024 Kış Dönemi 
Spor Kursları’nın ikinci 
dönemi, sertifika töre-
niyle sona erdi. Futbol, 

tenis, basketbol ve sabah 
sporu olmak üzere top-
lam 5 branşta kurs alan 

600 sporcu, sertifikalarını 
Konyaaltı Belediyesi Toros 
Spor Tesisleri’nde düzen-

lenen törenle aldı.

DÖŞEMEALTI 07 Gazi Spor Kulübü 
Voleybol takımı başarılı performansıyla 
dikkat çekiyor. Döşemealtı 07 Gazi 
Spor Kulübü Voleybol Şubesi, 2023 
yılı Eylül ayında faaliyete başladı. 
İlçede yaşayan çocuklar ve gençlerin 
yoğun ilgisiyle karşılaşan kulüp 250 
sporcuya ulaşıp antrenmanlara başladı. 
Kulüp bünyesinde sıkı tempoda çalışan 
Büyük Erkek Takımı, Nisan ayında 
Isparta’da yapılan yarı finallerde grup 
birincisi oldu. Büyük Erkek Takım bu 
ay içerisinde Uşak’ta yapılan turnuvada 
namağlup Türkiye Şampiyonu olarak 
2. Lige yükseldi. Küçük kızlar gelişim 
ligi grup birincisi olan Kulüp, Genç 
ve Yıldız Erkekler ile Yıldız Kızlar’da 
Gelişim Ligi 3.‘sü olarak kürsüye çıktı. 

İLK SEZON 4 KUPA
Çok çalışarak başarılara imza attıklarını 
belirten Baş Antrenör Timur Kapsal, 
“İlçemizi ve kentimizi en iyi şekilde 
temsil ettiğimize inanıyorum. Çok 
büyük emek, inanılmaz özverilerde bu-
lunarak, çok büyük uğraşlar sonrasında 
yetiştirdiğimiz sporcularımızın aldığı 
sonuçlar memnuniyet verici. Önü-
müzdeki süreçte şampiyonluk serimiz 
sürecek” dedi.  
n DÖŞEMEALTI BELEDİYESİ/
BÜLTEN

4 KUPA 
KAZANDI

SERİK ilçesinde Türkiye İşitme Engel-
liler Spor Federasyonu’nca düzenlenen 
10. İşitme Engelliler Avrupa Futbol 
Şampiyonası’nda Türkiye, İngiltere’yi 
2-0 yenerek yarı finale yükseldi.İşitme 
Engelliler Avrupa Futbol Şampiyonası 
çeyrek finalinde Türkiye ile İngiltere 
karşılaştı. Ay-yıldızlılar; 31’inci dakika-
da Musa Bulut ve 57’nci dakikada Mete 
Kılıç’ın golleriyle sahadan 2-0 galip 
ayrılarak adını yarı finale yazdırdı. 
Milliler, maç sonunda Erik dalı türküsü 
eşliğinde oynayarak galibiyeti kutla-
dı. Türkiye’nin yarı finaldeki rakibi 
Polonya’yı 3-0 mağlup eden Ukrayna 
oldu. Türkiye ile Ukrayna karşılaşması 
30 Mayıs Perşembe günü saat 10.30’da 
Calista Sports Center’da oynanacak. 
Şampiyonada bugün saat 17.00’de 
Fransa- Yunanistan ve Almanya- İtalya 
maçları yapılacak.

KUPAYI KAZANACAĞIZ
Maç sonunda basın mensuplarına açık-
lamalarda bulunan İşitme Engelliler A 
Milli Futbol Takımı Teknik Direktörü 
Ramazan Karacif, “Çeyrek finali geçtik. 
Yarı finaldeyiz. Bana göre turnuvanın 
en düzenli, en planlı, en güçlü rakibini 
yendik. Rakibimizi tebrik ediyorum. 
Müthiş bir maç oldu. Oyuncularıma 
güvendiğimi, inandığımı söyledim. 18 
Mart’ta ‘Birlikte başaracağız’ diye baş-
ladık. İnşallah 1 Haziran’da da ‘Birlikte 
başardık’ diyerek bu kupayı ülkemize 
hediye edeceğiz” dedi. n DHA 

YARI FINALE 
YÜKSELDILER
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ÇANAKKALE Deniz Sava-
şı’nın önemli unsurlarından 
olan Nusret Mayın Gemisi’nin 
anısını yaşatmak üzere 2011’de 
aslına uygun tasarlanan TCG 
Nusret N-16 Müze Gemisi, An-
talya’da ziyarete açıldı. Antalya 
limanının onur misafiri olan 
Nusret mayın gemisi ziyaretçi-
lerine duygusal anlar yaşatarak 
tarihi bir daha canlandırdı.Deniz 
Kuvvetleri Komutanlığı tarafın-
dan düzenlenen etkinlik kapsa-
mında ziyaretçilerini Antalya 
limanında ağırlayan dünyanın en 
ünlü mayın gemisi TCG Nusret, 
denizcilik tutkusunu müzecilik 
ruhu ile birleştirerek binlerce 
ziyaretçi ağırladı. Çanakkale 
Savaşları sırasında boğaza döşe-
diği mayınlarla savaşın kaderini 
değiştiren Nusret Mayın Gemisi, 

ziyaretçilerini tarihi yolculuğa 
çıkardı.
TARİHİ YENİDEN YAŞADIK
Binlerce teknik doküman ve 
fotoğraf ile tekrar inşa edilerek 
denize indirilen TCG Nusret 
mayın gemisini ziyaret eden 
Vali Şahin, “Tekrar inşa edilerek 
2010 yılında denize indirilen, 
2011 yılında ise Deniz Kuvvet-
leri Komutanlığımızın emrine 
verilen Nusret mayın gemisi 
Çanakkale savaşının gidişatını 
değiştirip şanlı tarihimize eşsiz 
bir zafer daha kazandırmıştır. 
Bugün tarihi yeniden yaşadık” 
dedi. Milli ve manevi değerlerin 
tanıtımı açısından TCG Nusret 
Mayın gemisinin büyük önemi 
olduğunu belirten Vali Şahin, 
“Bu programın düzenlenmesin-
de emeği geçen herkese teşek-

kürlerimi sunuyorum” dedi.
YOĞUN İLGİ GÖRDÜ 
Türk Donanmasında hizme-
te giren dördüncü gemi olma 
özelliğini taşıyan ve deniz 
müzelerinin Türk deniz tarihi ile 
birleştirilmesi açısından önemli 
bir yere sahip olan TCK Nusret 
mayın gemisi Antalya limanında 
vatandaşların yoğun ilgisi ile 
karşılaştı. Askerlerin düzenledi-
ği sunum ve gösteriler ile gemi-
nin tarihi ve önemi anlatılarak, 
tarihsel önemine dikkat çekildi.
Çanakkale Savaşının atmosferi-
ni ziyaretçilerine yaşatan sergi 
alanlarını gezen Vali Şahin, 
yapılan sunumları izleyerek 
geminin yeniden inşa edilmesi, 
teknik kapasitesi ve donanımsal 
yapısı hakkında gemi müretteba-
tından bilgi aldı. n DHA 

TCG Nusret 
Antalya’da

Antalya Valisi Hulusi Şahin 
ve beraberindeki heyet, Ça-

nakkale savaşının en önem-
li stratejik manevralarını 
uygulayarak zaferin ka-

pılarını açan TCG Nus-
ret Mayın Gemisi’ni 

ziyaret etti.

MILANO Kentsel Gıda Poli-
tikası Paktı, İtalya’nın Milano 
Belediyesince 2015’te baş-
latıldı. Türkiye’den Nilüfer, 
Mezitli, Efeler belediyelerinin 

yanı sıra İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin de taraf olduğu 
paktı imzalayan yerel yöne-
timler, 7 maddelik taahhütte 
bulunuyor ve 37 maddelik 
Kentsel Gıda Politikası çer-
çevesinde bunu yapacaklarını 
beyan ediyorlar.Muratpa-
şaBelediye Başkanı Ümit 
Uysal, ekonomik yoksunluk 
ve iklim değişikliğinin sağ-
lıklı gıda üretimini, tedariğini 
ve erişimini bir sorun alanı 
olarak kentlerinin gündemine 
taşıdığını söyledi. Gıda poli-
tikalarının özellikle Covid-19 
pandemi sürecinde daha da 
önemli hale geldiğinin altını 
çizen Başkan Uysal, belediye 

olarak bu dönemde farkındalık 
geliştirmek için bir dizi tarım-
sal üretim çalışmasını gerçek-
leştirdiklerini söyledi. 
ÜRETEN BELEDİYE
Belediyeye ait boş parselleri 
işleyerek, tohumu toprakla 
buluşturduklarını aktaran 
Başkan Uysal, 12 bin 700 
kilogram mısır hasat ettikle-
rini, 20 bin kilogram buğday 
üretimi gerçekleştirdiklerini 
söyledi. Uysal, 5 dönümde 
susam tarımı yaparken zence-
fil üretimine başladıklarını dile 
getirdi. Başkan Uysal, ayrıca 
kadınların kurduğu üretim, 
işletme ve girişimcilik koo-
peratiflerine pazarlama ve 
satış imkanı sağlayan 
Kadın Kooperatifleri 
Ürün Satış Mağa-
zasını Prof. Dr. 
Erdal İnönü Kent 
Parkı’nda açtıkla-
rını söyledi. Eylül 
2022 yılında 
açılan mağazayla 
kooperatiflerinin 2 
milyon liraya yakın 
gelir elde ettiğini 
belirten Başkan Uysal, 
“20 kooperatifle çıktığı-
mız yolda üye sayımız 33’e 

ulaştı” dedi. 
DAYANIŞMA MARKETLERİ 
Yeni dönemde de gıda tedari-
ği, sağlıklı gıdaya erişim gibi 
alanlarda çalışmaya devam 
edeceklerini aktaran Uysal, 
bu dönemde israfın önüne 
geçmek ve toplumsal dayanış-
mayı büyütmek için bir adım 
atarak ‘Dayanışma Market-
leri’ kuracaklarını ifade etti. 
Üreticiler, marketler ve gıda 
tedarikçileriyle iş birliği yapa-
rak sıfır atık temelli bir market 
oluşturacaklarını dasözlerine 
ekledi.

Muratpaşa, Milano Gıda Paktı’na katıldı
Muratpaşa Belediyesi, 
kentlerin sürdürülebilir 
gıda sistemleri gelişti-
rilmesi ve sağlıklı bes-
lenmeyi yaygınlaştırma-
sındaki rolünü esas alan 
ve iyi örnekleri dünya ile 
paylaşan Milano Kentsel 
Gıda Politikası Paktı’nın 
(MUFPP) imzacısı oldu.

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri (SES) 
Antalya Şubesi üyelerinin fotoğraf ve 
resimlerden oluşan karma sergisi Aydın 
Kanza Sanat Galerisi’nde açıldı. SES Şube 
Eş Başkanları Şükran İçöz ve Kaan Taşer 
tarafından yapılan açılışın ardından Keman 
sanatçısı Elif Alkan keman dinletisi sundu.
ETKİNLİKLERİMİZ DEVAM EDECEK
Sergi açılışında konuşan SES 
Antalya Şube Başkanı Şükran 
İçöz, “ Biz sağlık ve sosyal 
hizmet emekçilerini hep 
mesleki konularda görüyor-
sunuz. Bu gün işimizden arta 
kalan zamanda yaptığımız 
sanatsal çalışmalarla kar-
şınızdayız. SES Antalya Şube 

olarak bundan sonrada kültürel ve sanatsal 
etkinliklerle karşınızda olmaya devam 
edeceğiz.” dedi. 
31 MAYIS’A KADAR
Açılışın ardından Keman sanatçısı Elif 
Alkan keman dinletisi sundu. Dinletin 

ardından sergiye eserleriyle katkı 
sunan Ulaş Yılmaz, Atakan 

Soydar, Hande Nur Alağan, 
Elmas Döşemesi, Hüsniye 

Dursun Kozak, Zeynep Gül 
Boz demir ve Aslı Soydar’a 
teşekkür belgeleri sunuldu. 
SES Antalya Şubesi’nin 
karma sergisi 31 Mayıs’a 

kadar ziyarete açık kalacak.  
n MUSTAFA KOÇ

SAĞLIKÇILARDAN
ANLAMLI SERGI

Azerbaycan’dan 6 yıl önce 
geldiği Türkiye’de Akdeniz 
Üniversitesi Güzel Sanatlar 
Fakültesi Heykel Bölümü’nde 
okuyan Amina Alibeyli, mezuni-
yet tezinin konusunu ‘Çocukluk 
Travmaları’ olarak belirledi ve 
çocukluk travmalarını anlatan 8 
heykel yaptı. Amina Alibeyli, 4’ü 
ayna 8’i heykel 12 eseriyle Mi-
marlar Odası Antalya Şubesi’nin 
galeri salonunda bir de sergi 
açtı.Heykel sanatına büyük ilgi 
duyduğunu, üniversiteyi bitirme-
yi de başardığını anlatan Alibeyli, 
“Çocukluk travmalarını neden 

seçtim? Çünkü bazen sözlerle 
duygularını anlatmak yeterli ol-
muyor. O yüzden ben de sanatla 
anlatmak istedim, böyle daha 
güzel, daha kolay olabilir. Neden 
sergi açtık? Çünkü dördüncü 
sınıfta bitirme projesi olarak 
seçiyoruz ya da anıt heykeli 
yapacağız. Ben de sergi açmaya 
karar verdim, Çünkü daha fazla 
heykel göstermek istedim. Bu 
konu da çok ilgimi çekti. Heykel, 
çocukları uğruna her şeyi 
yapmaya hazır olan güçlü bir 
anne figürü izlenimi bırakmayı 
amaçlamaktadır.” dedi

Çocukluk travmaları 
sanata dönüştürüldü


